
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr LV/2014 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 14.11.2014 r., kończącej kadencję 2010 r. – 2014 r. 

  

 

 

      Obrady sesji, kończącej kadencję Rady 2010-2014 r. poprzedzone były mszą świętą                                             

      w Klasztorze O.O. Reformatów w Biskupicach. 

  

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodniczący Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pan Jan 

      Pająk. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

 

           Obrady sesji rozpoczęły się o godz.13
00

 w 13 osobowym składzie Rady, na ogólny stan  

      Rady wynoszący 15 osób, ale w trakcie obrad do grona radnych dołączyli Pan Grzegorz   

      Bomba i Pan Bartosz Goncerz. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

- Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Michał Otrębski, 

- Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Janina Dulbińska-Przybylik, 

- Skarbnik Miasta i Gminy – Pan Andrzej Goncerz,  

- Radny Sejmiku Województwa Śląskiego – Pan Marian Gajda, 

-    Przewodniczący Rady Powiatu Zawierciańskiego – Pan Adam Rozlach, 

-    sołtysi i inni goście.  

     Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

   

     Proponowany porządek obrad sesji: 

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2015 rok, 

          b) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia  

              w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków, 

          c) zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 

          d) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Szyce,                                   

          e) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Kocikowa, 

          f) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Wierzbica. 

      4. Zamknięcie obrad sesji.   

 

     Ad 1. 

     Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Miasta i Gminy – Pan Jan Pająk. 

     Pan Przewodniczący powitał zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdził 

     prawomocność obrad. Następnie przedstawił w/w porządek przebiegu sesji i zaproponował  

     go poszerzyć w punkcie 3 o projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki  

     OSP Złożeniec. 

     Innych zmian ani żadnych uwag do zaproponowanej zmiany, ani do projektu porządku obrad  

     sesji nie zgłoszono.  
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     Pan Przewodniczący poddał poszerzony projekt porządku, przedstawiający się następująco: 

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2015 rok, 

          b) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia  

              w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków, 

          c) zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 

          d) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Szyce,                                   

          e) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Kocikowa, 

          f) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Wierzbica, 

          g) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Złożeniec. 

      4. Zamknięcie obrad sesji.   

     pod głosowanie. 

     Zaproponowany porządek przebiegu sesji został przyjęty jednogłośnie. 

          

      Ad 2. 

          Pan Przewodniczący przystąpił do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad    

    poprzedniej sesji, odbytej w dniu 28.10.2014 r. (Protokołu Nr LIV/2014), który był wyłożony 

    do wglądu w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie.  

Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 

Pan Przewodniczący poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad 3. 

      Pan Przewodniczący podjął sprawę obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2015 rok. Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie, stanowiący załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do propozycji obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego na 2015 rok z kwoty 61,37 zł za 1dt do kwoty 60 zła za 1 dt. 

Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2015 rok 

została podjęta jednogłośnie (13 radnych na 13 obecnych głosowało za) – Uchwała  

Nr LV/403/2014.  

            Przystępując do kolejnego projektu uchwały, którym jest przedłużenie czasu 

      obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego 

      odprowadzania ścieków, Pan Przewodniczący udzielił głosu Panu Dyrektorowi Zakładu Usług     

      Wodnych i Komunalnych w Pilicy. 

Pan Adam Rozlach – Dyrektor Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych wyjaśnił, że nie 

proponuje żadnych zmian w stosunku do aktualnie obowiązujących taryf - ustalonych  

w zeszłym roku. 

      Radni nie zgłosili żadnych uwag do propozycji przedłużenia czasu obowiązywania 

      dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania 

      ścieków do dnia 31 grudnia 2015 r. 

      Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w tej sprawie, stanowiący załącznik  

      do niniejszego protokołu, pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego 

      zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków została podjęta jednogłośnie  

(14 radnych na 14 obecnych głosowało za) - Uchwała Nr LV/404/2014.  
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      Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad sesji Pan Przewodniczący poprosił o omówienie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

      Projekt uchwały w powyższej sprawie omówił Pan Skarbnik Miasta i Gminy – zgodnie  

      z projektem załączonym do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy,  

      polegających na przeniesieniu wydatków między działami i rozdziałami, zmianie charakteru 

      wydatków w dziale rolnictwo i łowiectwo, zwiększeniu planu dochodów własnych i wydatków 

      nimi finansowanych dla Zespołu Szkół: Szkoła Podstawowa nr i Gimnazjum nr 1 w Pilicy. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały w przedmiotowej sprawie pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok została podjęta jednogłośnie  

(14 radnych na 14 obecnych głosowało za) - Uchwała Nr LV/405/2014. 

            Pan Przewodniczący przystąpił do sprawy dotacji celowych dla jednostek OSP.  

      Odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Szyce 

      w kwocie 9.530 zł na dofinansowanie zakupu zestawu hydraulicznego lekkiego, ubezpieczenia  

      OC i AC samochodu pożarniczego oraz przeglądu technicznego tego samochodu – stanowiący 

      załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili zastrzeżeń do propozycji udzielenia dotacji na powyższe cele. 

      Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej  

      dla jednostki OSP Szyce pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (14 radnych na 14 obecnych głosowało za) - Uchwała  

      Nr LV/406/2014. 

            Następnie Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

      celowej dla jednostki OSP Kocikowa w wysokości 700 zł na dofinansowanie zakupu smoka  

      ssawnego – zgodnie z projektem uchwały załączonym do niniejszego protokołu. 

      Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedłożonej propozycji. 

      Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla  

      jednostki OSP Kocikowa pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (14 radnych na 14 obecnych głosowało za) - Uchwała  

      Nr LV/407/2014. 

            W dalszej kolejności Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia  

      dotacji celowej dla jednostki OSP Wierzbica w kwocie 3.000 zł na dofinansowanie zakupu 

      pompy szlamowej, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

      Radni nie zgłosili zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały. 

      Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla  

      jednostki OSP Wierzbica pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (14 radnych na 14 obecnych głosowało za) - Uchwała  

      Nr LV/408/2014. 

             Pan Przewodniczący przedstawił propozycję udzielenia dotacji celowej dla jednostki  

      OSP Złożeniec w wysokości 450 zł na dofinansowanie ubezpieczenia OC i AC samochodu 

      pożarniczego – zgodnie z projektem uchwały załączonym do niniejszego protokołu. 

      Radni nie wnieśli uwag do powyższej propozycji. 

      Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla  

      jednostki OSP Złożeniec pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (14 radnych na 14 obecnych głosowało za) - Uchwała  

      Nr LV/409/2014.         

 

      Ad 4.    

       Po zakończeniu roboczej części sesji, Pan Przewodniczący podziękował radnym  

za wysoką kulturę przy podejmowaniu decyzji, za wzorowe spełnianie misji powierzonej przez 

wyborców, sołtysom, Panu Burmistrzowi, Pani Sekretarz, Panu Skarbnikowi i Panu  
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Przewodniczącemu Rady Powiatu za dobrą współpracę. Poinformował, że obecna Rada odbyła 

55 sesji, podjęła 409 uchwał, w tym 65 stanowiących przepisy prawa miejscowego  

i rozpatrzyła 12 skarg. 

      Pan Burmistrz podziękował Panu Przewodniczącemu Rady za prowadzenie obrad sprawnie 

i w duchu zgody. Podziękował również Pani Sekretarz. 

Pan Przewodniczący wspólnie z Panem Burmistrzem wręczyli radnym i sołtysom pamiątkowe 

podziękowania. 

Pan Adam Rozlach – Przewodniczący Rady Powiatu złożył podziękowanie Panu 

Burmistrzowi. Następnie wręczył sołtysom statuetki.  

Pan Przewodniczący Rady i Pan Burmistrz podziękowali Panu Marianowi Gajdzie – radnemu 

Sejmiku Województwa Śląskiego i wręczyli Panu radnemu pamiątkową tablicę. 

Pan Marian Gajda nadmienił, że od 16 lat jest radnym Sejmiku Województwa Śląskiego. 

Powiedział, że jest dumny, że pochodzi z Pilicy. Podziękował Panu Przewodniczącemu Rady 

Gminy, Panu Burmistrzowi, Panu Skarbnikowi i Panu Przewodniczącemu Rady Powiatu  

za dobrą, długoletnią współpracę.  

 

W związku z wyczerpaniem spraw i porządku obrad, Pan Przewodniczący zakończył LV Sesję 

Rady Miasta i Gminy, kończącą kadencję 2010 r.-2014 r. – godz.14
05

. 

 

 

 

 

 

 


